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DVD Nedeljanec – Prekno, jedan od tri dobrovoljna vatrogasna društva koji djeluju na 

području Općine Vidovec, bogatiji je za sedam novih članova koji su predstavljeni u subotu

na redovnoj godišnoj skupštini društva održanoj u Nedeljancu. Uz brojne članove Društva i

njihove goste iz prijateljskih DVD-ova iz Hrvatske i Austrije, na skupštini su prisustvovali i 

zamjenica župana Silvija Zagorec, načelnik Općine Vidovec Bruno Hranić, predsjednik 

Općinskog vijeća Vidovca Krunoslav Bistrović, tajnik Vatrogasne zajednice Varaždinske 

županije Zvonko Videc i drugi uzvanici.

- Već 70 godina spašavamo živote na području naše općine i šire te pokušavamo pomoći 

našim sumještanima kad se nađu u teškim životnim situacijama. Tijekom cijele 2023. 

godine smo raznim akcijama i događanjima dostojno obilježavali 70. obiljetnicu Društva. 

Primili smo nove članove zahvaljujući čemu DVD danas broji 63 članica i članova, a uz to i 

40-ak djece i mladih. Vodimo brigu o edukacijama i usavršavanjima kako bi naši članovi 

stekli znanja i vještine potrebne na sve zahtjevnijim intervencijama – predsjednik DVD-a 

Nedeljanec Prekno Stjepan Smernjak.



Čestitke na radu u prošloj godini uputila je zamjenica župana Silvija Zagorec. – Na 

području Varaždinske županije djeluje oko 10.000 vatrogasaca, od kojih je njih 2.000 

operativnih. Danas sam prvi put prisutna na godišnjoj skupštini na kojoj su predstavljeni 

novi članovi, a veseli i to što u Društvu kvalitetno radite s djecom i mladima. Čuvate tuđu 

imovinu i tuđe živote pritom riskirajući svoje, to je plemenito i hrabro, to mogu samo ljudi 

velikoga srca. Iza vas je izazovna godina, pa svima vama i nama želim što manje 

intervencija u ovoj godini, da nas prate vremenske prilike, a ne neprilike – rekla je Silvija 

Zagorec.

Čestitke su uputili i načelnik Bruno Hranić te predsjednik Općinskog vijeća Krunoslav 

Bistrović.

- Impresioniran sam brojem ljudi koji su se okupili na vašoj godišnjoj skupštini. Jako dobro 

surađujemo s vašim Društvom koje je aktivno, posebno u radu s djecom. Čestitam vam na

tome te vam zahvaljujem na svakom odvojenom satu koji ulažete u to da poboljšate rad 

vatrogasaca, a time i u sigurnost naših mještana – istaknuo je Bistrović.

Na godišnjoj skupštini su dodijeljena uvjerenja o ospobljenosti članovima koji su uspješno 

završili edukacije, a uz to priznanja i zahvalnice.  






















